
 
 
Protokoll styrelsemöte för SFAI      
Tid: 230412  
Plats: Digitalt kl 19-20  
Närvarande: Karin L, Eva S, Magnus E, Malin JF, Karin BK, Josephine J, Owain T. 
Frånvarande: Maja E, Amanda IL, Joakim Z, Anders S, Karolina P. 
 
Dagordning 

1. Mötet öppnades av vice ordförande Karin L.            
2. Val av mötesordförande Karin L, protokollförande Eva S, justeringspersoner Josephine J och 

Karin BK. 
3. Dagordningen godkändes.  
4. Föregående mötesprotokoll, nu justerat och publicerat. 

 
Aktuella ärenden  

5. Akutfråga. Ingen idag. 
6. Utvärdering 

a. Möte Akademi 23/3, bra och uppskattat möte. Fortsättning önskad: blir agendapunkt 
på chefmötet under SFAI-AnIVA-veckan i Umeå, en timme, planeras av mindre grupp 
under ledning av Malin JF. Malin kontaktar Lars IE ang de idéer/förslag som 
noterades vid mötet. Chefmötet ävenledes mycket bra. 

b. Referat av dessa möten finns till del på Linkedin, kommer även i SFAI-tidningen. 
c. Våren 2024 blir mötet för chefer och ledare, kombinerat med akademimötet, på en 

torsdag och en halv fredag vecka 12, med social aktivitet under torsdagskvällen. Kort 
diskussion av programinnehåll. 

d. Beslutades att ett fysiskt styrelsemöte heldag äger rum under onsdagen i samma 
vecka. 

e. Karin L har kontakt med Catarina Tingsvik, AnIVA, om programmet till höstens 
chefmöte. 

7. SYA 
a. Beslutas adjungera nya SYA-ordföranden Cechael Sparrfelt vid Josephine Jacobssons 

frånvaro. Första tillfället blir vid mötet i Helsingborg 8/5.  
8. Övrigt 

a. SKRÅ möte 20/10, förslag på innehåll: NPO-nomineringar och -remisser; op-kapacitet; 
fortbildning. Ansvariga ej utsedda. 

b. Datum för vårens internat 2024. Se p. 6d ovan. 
9. Magnus E skrivit utkast delföreningar, ligger på BC sedan 2 dagar. Alla uppmanas läsa detta 

för diskussion nästa möte i Helsingborg.  Magnus ansvarar för inbjudan till delföreningarna 
till mötet under SFAI-AnIVA-veckan torsdag lunch via BC, och kontaktar Lotta på MKon ang. 
lämplig lokal och lunch. 

10. Problem med remifentanil i VGR, overksamt (sic!), anmält till Läkemedelsverket.  
11. Mötet avslutades. 

 
Vid protokollet: 
 
Eva Selldén 



 
Justeras: 
 
Karin Björnström Karlsson 
Josephine Jacobsson 
 
 
 
 


